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Abstract (en)
A building has an elevator shaft and elevator cars to which access is provided by two sets of parallel sliding doors moving on rollers (20, 21, 26) that
engage with overhead rails (10). The rail has a box section (11) containing track (12, 22) with an exposed surface (13, 14, 23, 24). The box section
has one length (11a) in which the running surface is exposed towards the elevator shaft, but is screened from a point outside the shaft. The track
(12, 22) and box section (11) are formed from a single piece of bent sheet metal.

Abstract (de)
Türkämpfer (10) für eine Aufzugtür in einer Wandöffnung, mit einem Kastenteil (11) und mit mindestens einem Laufflächenträger (12, 22) mit
mindestens einer Lauffläche (13, 14, 23, 24) für eine Laufrolle (20, 21, 26) eines Türblattes (18, 25), wobei das Kastenteil (11) einen Abschnitt
(11a) aufweist, der die Lauffläche (13, 14, 23, 24), die auf der dem Schacht zugewandten Seite des Kastenteils (11) angeordnet ist, gegenüber
dem Türbenutzer abschirmt, wobei der Laufflächenträger (12, 22) und das Kastenteil (11) einstückig aus einem gebogenen Blech hergestellt sind.
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